
Сенад Шепић 

1. Питање постављено Влади Федерације БиХ – ''Колико су средстава Влада 

Федерације БиХ и надлежне институције ФБиХ уложили у развој путне 

инфраструктуре у мандатном периоду 2011 – 2014. године? Молим да доставите 

списак по годинама и рспоред улагања по кантонима у ФБиХ, са тачним називом 

пројекта и износа од ФБиХ.'' 

2. Питање постављено Савјету министара БиХ – ''Шта Савјет министара БиХ и 

надлежне институције конкретно раде да припреме капацитете и оспособе људе 

унутар институција које ће учествовати у процесу преговарања и испуњавања 

услова за приступање БиХ Европској унији?'' 

3. Питање постављено Савјету министара БиХ: 

1. ''Колико је БиХ у 2012. години и 2013. години користила средстава из 

међународних и фондова ЕУ? 

2. Молим да доставите списак и износе финансирања пројеката из ових фондова у 

БиХ.'' 

 

 


